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ODAMIZDA SERTİFİKA TÖRENİ DÜZENLENDİ
Bilgisayar Destekli Harita Çizim Kursu'nu 
başarıyla bitiren kursiyerler için Fethiye 
Ticaret ve Sanayi Odası Likya Salonu'nda 
bir sertifika töreni gerçekleştirildi. 
Gerçekleşen sertifika töreninde FTSO 
Başkanı Akif Arıcan'ın "İlçemizde   
Çalışma ve İş Kurumu Müdürlüğü'nün 
hizmetlerinin layığıyla verilmesi için 
hizmet merkezinin Fethiye'de mutlaka 
açılmasına ihtiyaç vardır" talebine Ak Parti 
Muğla Milletvekili Ali Boğa'dan müjde 
geldi. Milletvekili Boğa, "Fethiye'de İŞKUR 
Hizmet Birimi'nin açılacağına ilişkin söz 
aldık. Geçen Hafta Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanımızdan özel ricada olarak değerlendirilen hiç bir konuda 
bulundum. İŞKUR işi, eğitimi vatandaşın sorumluluktan kaçmıyoruz. UMEM Beceri 
ayağına get i rmesi  laz ım dedim. 10 Projesinin yanı sıra Odamız ile  İŞKUR 
Bakanımızdan da sözü aldık. İnşallah yeni arasında imzalanan protokolle Odamızda 
yıl içerisinde İŞKUR Hizmet Birimi kurulan İŞKUR Temsilciliği altında 
Fethiye'de açılır" dedi. işsizlerimize ve işletmelerimize hizmet 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Likya vermekteyiz... Ancak 180 bin nüfusa 
Salonu'nda düzenlenen Bilgisayar Destekli sahip, her geçen gün büyük şehirlerden 
Harita Çizim Kursu sertifika törenine Ak göç alan işsizliğin ve nitelikli işgücü  
Parti Muğla Milletvekili Ali Boğa, İŞKUR ihtiyacının  her geçen gün  arttığı ilçemizde 
Muğla İl Müdürü H. İlyas Sarıyerli, AK Parti Çalışma ve İş Kurumu Müdürlüğü'nün 
İlçe Başkanı Mustafa Ali Türkan ve İlçe hizmetlerinin layığıyla verilmesi için 
Yönetim Kurulu Üyeleri, Fethiye İşletme hizmet merkezinin Fethiye'de mutlaka 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Erdoğan Gavcar, açılmasına ihtiyaç vardır. Çalışma ve İş 
Ölüdeniz Turizm Geliştirme Kooperatifi Kurumu hizmet  merkezinin Fethiye'ye 
Başkanı Mümtaz Kökten, FTSO Başkanı açılması için Fethiyeliler olarak bizlere çok 
Akif Arıcan ve Yönetim Kurulu Üyeleri, iş düşmektedir. 
Fethiye Teknik ve Endüstri Meslek Lisesi Ayrıca bölge milletvekillerimizin de bu 
Müdürü Baki Burucu, Okul Öğretmenleri, konuya duyar l ı l ı k  göstereceğ ine 
Kursiyerler katıldılar. inanıyorum. Sözlerime burada son 
 verirken 14 adet kursiyerimize,  bu 
İŞKUR Hizmet Merkezinin Açılmasına k u r s l a r ı n  Fe t h i y e ' d e  b a ş a r ı y l a  
İhtiyaç Var gerçekleştiren Çalışma ve İş Kurumu 
Bilgisayar Destekli Harita Çizim Kursu Müdürlüğümüze, İlçe Mill i Eğitim 
sertifika töreni açılış konuşmasını FTSO Müdürlüğümüze, Fethiye Endüstri Meslek 
Başkanı Akif Arıcan yaptı. Başkan Arıcan L i s e s i  M ü d ü r ü m ü z e  v e  K u r s  
sertifika töreninde; "Biz Fethiye Ticaret ve Öğretmenimize teşekkürlerimi özel olarak 
Sanayi Odası olarak Fethiye için ihtiyaç sunuyorum" dedi. 



düzenlenen sertifika töreninde  "Bu eğitim 
faaliyetlerine destek verdiğimiz için ne 
kadar mutluluk duysak azdır. Biz fikir 
işçisiyiz. Milletvekilimiz bize çok büyük 
destek oluyorlar. Kapımız ve gönlümüz 
açık. Dairemize de bekliyoruz" dedi.

Kursiyerler İşe Yerleştirilmeyi 
Bekliyor
Bilgisayar Destekli Harita Çizim Kursu'nun 
hayata geçirilmesinde emeği geçen 
Fethiye Teknik ve Endüstri Meslek 
Lisesi'nin Harita Kadastro Alan Şefi Taner 
Çalışkan: "Kursumuz 1 Ekim 2012 
tarihinde başlamıştır. 21 Aralık 2012 
tarihinde sona ermiştir. Kurs toplam 450 
s a a t  o l a r a k  g e r ç e k l e ş m i ş t i r.  Boğa: Bakanımızdan 
Kursiyerler imiz sert i f ika almanın Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
mutluluğunu yaşarken; işe yerleştirilmeyi Akif Arıcan'ın İŞKUR Hizmet Birimi açılması 
de yetkililerimizden ümitle beklemektedir. talebine Ak Parti Muğla Milletvekili Ali 

Boğa'dan zaman geçirmeksizin müjdeli 
haber geldi. Ak Parti Milletvekili Boğa, 
"İŞKUR'dan sertifika almış arkadaşlarımızı 
işe alırsanız SGK priminizin önemli bir 
kısmını devlet ödüyor. Sizin de beceri 
kazanmış insanlara ihtiyacınız var. 
Fethiye'de İŞKUR Hizmet Birimi'nin 
açılacağına ilişkin söz aldık. Geçen Hafta 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanımızdan 
özel ricada bulundum. İŞKUR işi, eğitimi 
vatandaşın ayağına getirmesi lazım dedim.  
Bakanımızdan da sözü aldık. İnşallah yeni 
yıl içerisinde İŞKUR Hizmet Birimi 

En az yüzde 50'sinin kalıcı bir işe Fethiye'de açılır...İŞKUR 8-12 sınıf 
y e r l e ş t i ğ i n i  İ n ş a l l a h  g ö r ü r ü z "  öğrencilerin meslek seçiminde de yardımcı 
temennisinde bulundu.   olacak" bilgisini verdi.

 
Bilgisayar Destekli Harita Çizim Kursu Ak Parti Muğla Milletvekili Ali Boğa Fethiye 
kursiyerleri adına konuşma ise  Hazel İşletme Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Erdoğan 
Yeşim Akçay'dan geldi. Akçay," Bizimle çok Gavcar'ın görevine asaleten atandığını da 
ilgilendiler. Tüm öğretmenlerimize ve müjdelerken, Seydikemer'in ilçe olması 
yetkililerimize teşekkür ediyorum. Sıfırdan ardından yapılacak çalışmaları şu şekilde 
başladık. Meslek öğrendik. İyi bir yerde özetledi: "Seydikemer'in 3. sınıf ilçe olması 
olduğumuzu işyerlerimize alnımız ak için mücadele veriyoruz. Dördüncü sınıf 
gideceğimizi düşünüyoruz. Şimdi staj ilçe olursa gelen Kaymakam iki yıl 
zamanı. Staj sonunda her birimiz kalabiliyor. Kucağımızda nur topu gibi bir 
gönlümüzdeki işi yapmayı diliyoruz" i l çemiz  o ldu.  Onu hep beraber  
şeklinde konuştu. büyüteceğiz. Kaymakam, Milli Eğitim 
 FTSO Likya Salonu'nda düzenlenen Müdürü gibi yetkililer 2013 yılı başlarında 
Bilgisayar Destekli Harita Çizim Kursu atanarak görevine başlayacaklardır.»
yapılan konuşmaların ardından 14 
kursiyere çiçek ve sertifikalarının Sarıyerli: Kapımız ve Gönlümüz Açık 
yetkililerce verilmesiyle sona erdi. İŞKUR Muğla İl Müdürü H. İlyas Sarıyerli 

Sözünü Aldım



izlenimlerini Kanal F'de katıldığı "Yeni Bir 
Gün Yine Bir Gün" adlı canlı yayın 
programında  programı hazırlayan Dilek 
Taş vasıtasıyla kamuoyuna şu şekilde 
yansıttı: 
«Karaçulha Bölge Hali'nde meydan çamur 
ve yağmur suları altında. Ziyaret ettiğimiz 
30 kadar Odamız üyesi bize meydanı işaret 
etti ve sorunun çözümü noktasında 
girişimlerde bulunmamızı talep etti.  
Toptancı Hali'nde fiziki şartların ivedilikle 

ethiye Batı  Akdeniz  Karaçulha Bölge çözülmesi gerektiğini gördüm. Meydanın 
Hali'nde faaliyet gösteren işletmeciler parke döşenmesi yeterli olmaz. Öncelikle 
yağışlı kış günlerinde mağduriyet F su tahliyesi için drenaj borularının 

yaşıyor. 158 işletme kapasiteli  Bölge döşenmesi lazım. Planlı programlı bir 
Ha l i 'n in  a l tyap ı  sorun lar ı  henüz şekilde çalışma yürütülmesi zorunlu. 
giderilemediğinden yağışlı günlerde alanın İşletmelerin içi tertemiz. Bir çok işletmenin 
çamurla kaplandığını  ifade eden önünde de 25 metreye kadar parke 
işletmeciler yetkilileri göreve davet etti. döşenmiş. Ama bu yeterli olmuyor tabii. 
 Yayalar, sürücüler ve işletmeciler sorunlar 
Yaş Sebze ve Meyve İhracatı'nda yaşamaya devam ediyor... Fethiye Batı  
Antalya'dan sonra en büyük ihracatçı Akdeniz  Karaçulha Bölge Hali Birliği 
konumundaki Fethiye'de Fethiye Batı  Başkanı Yusuf Kazandere ile de görüştüm. 
Akdeniz  Karaçulha Bölge Hali'nde  yağışlı Sayın Kazandere'nin bana verdiği bilgilere 
günlerde sorunlar yaşanıyor. Yaşanan göre; bugüne kadar Fethiye Kaymakamı, 
sorunlara üye ziyareti için FTSO Yönetim Muğla Valisi ve Gümrük ve Ticaret Bakanlığı  
Kurulu Üyesi Ahmet Gürsu Özdemir ile i le görüşmeler yapılmış. Raporlar 
birlikte Bölge Hali'ne giden Fethiye Ticaret sunulmuş. Hal'de 94 Bin 800 metrekare 
ve Sanayi Odası Başkanı Akif Arıcan da alanın öncelikle parke kaplanması lazım. 
yerinde tanıklık etti. Bölge Hal alanının Bunun için Valilik'ten sözü alınan ödenekle 
çamur ve yer yer yağmur suları ile kaplı işe başlamayı planlıyorlar. Birlik parasını da 
olduğunu gören Başkan Akif Arıcan'dan  kullanacaklar. Ayrıca işletmecilerden de 
Hal'deki işletmecilerin bir çoğu  altyapı yerlerinin önüne 25 metrekareye kadar 
sorunun bir an önce çözülmesi  için destek parke döşenmesi hususunda katkı sözü 
istedi. almışlar. Bütün bunlar yapılırsa Fethiye Batı  

Akdeniz  Karaçulha Bölge Hali'nde sorunun 
Oda Üyeleri Sorunun Çözülmesini bir iki ay içerisinde ortadan kalkacağını 
İstedi öngörüyorum. FTSO olarak da önümüzdeki 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı günlerde bu konularda çözüm için harekete 
Akif Arıcan Fethiye Batı  Akdeniz  Karaçulha geçeceğiz. Buradan ilçe, il, bakanlık 
Bölge Hali'nde karşılaştığı manzara ile ilgili yetkililerini göreve davet ediyorum. "



Fethiye'de yaşayan Anadolu Üniversitesi büyük bir külfet olan Muğla'da sınavlara 
Açıköğretim Fakültesi öğrencilerinin yazılı girme zorunluluğunu ortadan kaldıracak 
sınavlarının ilçemizde yapılabilmesi amacıyla düzenlemeye ihtiyaç bulunmaktadır. AÖF 
yaklaşık bir ay önce başlatılan imza öğrencileri genelde orta düzey ve daha alt 
kampanyasına FTSO'dan destek geldi. gelir seviyesi olan ailelerin mensupları olduğu 
Başlatılan imza kampanyasına ilişkin Çınar için bu sınavların Fethiye'de yapılmasıyla aile 
Akademi  Genel Koordinatörü Uğur bütçelerine de büyük katkı sağlanacaktır... Bir 
Demirci'den  bilgi alan FTSO Başkanı Akif süre önce İlçemizde duyarlı vatandaşlarımız 
Arıcan ve Yönetim Kurulu Üyeler i  Açık Öğretim Fakültesi öğrencilerinin yazılı 
kampanyanın yaygınlaşması ve yetkili sınavlarının  Fethiye merkezde de yapılması 
makamlara taleplerin iletilmesi noktasında ne amacıyla imza kampanyası başlatmıştır. 
gerekiyorsa FTSO adına yapılacağını Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası olarak 
kaydettiler. başlatılan imza kampanyasına destek 
FTSO'nun her hafta yapılan Yönetim Kurulu verdiğimizi ifade ediyorum. ÖSYM ve Anadolu 
Toplantısı öncesinde Meğri Salonu'nda Üniversitesi Rektörlüğü nezdinde bu konuda 
düzenlenen Yönetim Kurulu Üyeleri ve Çınar yapılacak her türlü girişime katılacağımızın, 
Akademi  Genel Koordinatörü Uğur Demirci bu konuda bir heyet hazırlanacaksa heyet 
'nin katıldıkları basın toplantısında Oda içerisinde temsilci bulunduracağımızın 
Başkanı Akif Arıcan başlatılan imza sözünü buradan veriyorum.»
kampanyasına verilen  desteği şu sözlerle 
ortaya koydu: " Sizlerin de bildiği gibi Fethiye İmza  Kampanyas ında  Heyecan  
ve çevresinde yaklaşık 3 Bin Anadolu Azalmasın
Üniversitesi Açıköğretim Fakültesi öğrencisi Düzenlenen basın toplantısına katılan ve 
yaşamaktadır. Bu öğrencilerimiz girecekleri düzenlenen imza kampanyası ile ilgili FTSO 
her Açıköğretim Fakültesi Sınavı için Muğla'ya Yönetim Kurulu Üyelerini  bilgilendiren Çınar 
gitmek üzere yıl içerisinde defalarca yollara Akademi  Genel Koordinatörü Uğur Demirci, 
düşmektedir. Sistemin değişmesiyle birlikte "Düzenlenen imza kampanyası yaklaşık bir ay 
AÖF sınav sayısı yılda  2'den 4'e çıkmıştır. önce başladı. Kampanyaya  siyasi 
Fethiye ve Muğla arası mesafe otobüslerle 4 p a r t i l e r i m i z d e n  v e  s i v i l  t o p l u m  
saatte aşılmaktadır. Bu ciddi bir zaman kuruluşlarından destek aldık. Ancak 
demektir. Bunun karşılığında öğrencilerimiz geldiğimiz noktada çabaların  ve heyecanın  
z a m a n ı y l a  b i r l i k t e  p a r a s ı n ı  d a   azalmaya başladığını, kampanyanın 
harcamaktadır... Sözkonusu öğrencilerimiz sönükleştiğini tespit  ettik. Fethiye'nin en 
sınava bir gün kala Muğla'ya gitse ilimizde büyük sivil toplum kuruluşu olan FTSO'dan 
parasıyla konaklayacak yer bulamamaktadır. destek istiyoruz. Hem üyelerinin kampanyaya 
Sınav sabahı Muğla'ya hareket etseler imza vererek katılmaları, hem de yetkili 
otobüste yer bulamamak, zamanında sınava makamlar nezdinde sürdürülecek girişimler 
yetişememek, sınavda yorgunluktan kaynaklı noktasında katkı bekliyoruz... Bu hafta 
verimsizlik yaşamak kaşılaşılacak temel sonunda öğrencilerimiz yine sınav için 
risklerdir. Bunlardan sınav başarısı direkt Muğla'ya gidecekler. Şubat'ta da sınav var. Hiç 
olarak etkilenmektedir... Anadolu Üniversitesi olmazsa Haziran'daki sınavların Fethiye'de 
Açıköğretim Fakültesi öğrencilerimiz için yapılması en büyük isteğimizdir" dedi. 

AÖF SINAVLARI FETHİYE'DE DE YAPILSIN



ÖRNEK İŞLETMECİYE TEŞEKKÜR PLAKETİ

kapanırken, siz AZDA olarak örnek bir 
mücadele sergiliyorsunuz. Yerel bir 
işletme olarak 11. şubenizi de açtınız. 
Sizleri gösterdiğiniz bu başarıdan dolayı 
kutluyorum. 
Başarınızın diğer yerel marketlerimize 
örnek olmasını temenni ediyorum.  Oda 
olarak her zaman sizin ve sizin gibi 
müteşebbislerin yanında olduğumuzun 
bilinmesini istiyorum.Yerel işletmeler 
yerelde kazandıklarını diğer market 
zincirleri gibi dışarıya taşımamaktadır. 
Para bölgemizde kalıyor. Yeni yatırımlar 

ethiye Ticaret ve Sanayi Odası olarak değerlendiriliyor. İstihdam da bu 
Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan, şekilde artıyor. Bu bakımdan yerel özellikli 
FTSO Yönetim Kurulu Üyeleri F i ş l e t m e l e r i n  h a l k  t a r a f ı n d a n  

Burhanettin Tuna ve Uğur Çaçaron ile desteklenmesi gerekir" dedi.
birlikte anlamlı bir ziyaret gerçekleştirdi. FTSO Başkanı Akif Arıcan ve Yönetim 
Başkan Arıcan ve Yönetim Kurulu Üyeleri Kurulu Üyelerine ziyaretleri dolayısıyla 
AZDA Marketler  Zinciri  Sahibi  Hüseyin teşekkür eden Azda Marketler Zinciri'nin 
Nebioğlu'na yerelde kazandığını yerelde Sahibi Hüseyin Nebioğlu ise; "Oda olarak 
harcayarak  Fethiye'de 11. market yerel esnafın yanında olduğunuzu her 
şubesini  açmasından dolayı  plaket verdi. fırsatta gösteriyorsunuz. Daha ilerilere 
AZDA Yönetim Binası'nda gerçekleşen gitmek adına sizlerden aldığımız destek 
ziyarette AZDA Marketler  Zinciri  Sahibi  bizler için çok önemlidir. Bu tavrınızla 
Hüseyin Nebioğlu'na plaketini veren bizlere güç veriyorsunuz. Bizlerde 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı elimizden gelenin en iyisini yapmak 
Akif Arıcan, "Yerel marketlerimizin bir uğraşındayız. Halkımızda bunu görmekte 
çoğu ulusal ve özellikle de uluslararası ve bize olan ilgisiyle göstermektedir" diye 
marketlere karşı mücadele edemeyip konuştu.   

TÜRK EXİMBANK KREDİLERİ HAKKINDA 
Sayın Üyemiz, 2012 yılı ve sonrasına yönelik olarak belirlenen yeni strateji çerçevesinde, Ülke Kredisi 

Programları kapsamında, ülkelerde teminat olarak yalnızca devlet garanti mektubu kabul edilmesi 
uygulamasının terk edilerek, Türk Eximbank tarafından muteber kabul edilen bankalara da kredi açılması 
suretiyle, Ülke Kredi/Garanti Programına ivme kazandırılmasının hedeflenmektedir.

Bu çerçevede, limit tahsis edilmiş olan ülkelerin, Eximbank tarafından analizi yapılarak muteber bulunan kamu 
veya özel bankalarına kredi hattı açılması amacıyla, bir örneği ekte verilen ve 

 adresinden de ulaşıla-bilecek olan “Türk Eximbank 
Banka Değerlendirme Referans Banka Listesi” oluşturulduğu, söz konusu listenin bankaların güncellenen 
verilerinin yansıtılabilmesini teminen belirli aralıklarla gözden geçirilerek revize edilmiştir.

Türk Eximbank'ın borçlusu olacak söz konusu referans listesindeki bankalardan kredi başvurusu gelmesi halinde, 
işlemin özeliğine ve Bankanın başvuru anındaki finansal durumuna göre yapılacak analiz sonucunda limit tahsisi 
yapılacaktır.

http://www.tobb.org.tr/ 
DisTicaretMudurlugu/Sayfalar/BirimAnaSayfasi.aspx

http://www.tobb.org.tr/%20DisTicaretMudurlugu/Sayfalar/BirimAnaSayfasi.aspx


“İŞ GÜVENLİĞİ”NDE YENİ DÖNEM BAŞLIYOR…
İş Sağlığı ve Güvenliği Yasası 1 Ocak'tan itibaren aşamalar halinde yürürlüğe girdi…

Tüm işyerlerinin iş güvenliği ve sağlığı önlemleri almasını öngören 6331 sayılı İş 
Sağlığı ve Güvenliği Yasası 1 Ocak'tan itibaren aşamalı olarak yürürlüğe girdi. 
Çıkarılan Yasa ile çalışan herkesin iş güvenliği kültürüne uyum sağlaması zorunlu 
hale geldi. Bu demek oluyor ki, bundan böyle işverenler çalışanlarını iş güvenliği 
mevzuatına uygun istihdam etmek zorundadır. 

Bu kapsamda 6331 sayılı İş Sağlığı ve Güvenliği Yasası uyarınca,1 Ocak 2013 
tarihinden itibaren tüm işyerlerinde;

· İşletmelerin öncelikli olarak  risk değerlendirmesi yapması gerekiyor.
· Acil durum planları, yangınla mücadele ve ilk yardım planları hazırlanması gerekiyor.
· Çalışanların iş sağlığı ve güvenliği eğitimlerini almasının, İşveren tarafından sağlaması gerekiyor.

Öte yandan Yasa ile, Kanun kapsamında olan işyerlerinde en az bir iş güvenliği uzmanı, işyeri hekimi ve diğer sağlık personelinin 
görevlendirilmesi gerekiyor. Ancak bu konuda kanuna göre sektöre ve çalışan sayısına göre zorunluluk tarihleri değişkenlik göstermekle 
birlikte, işyerleri “az tehlikeli”, “tehlikeli” ve “çok tehlikeli” sektörler olarak sınıflara ayırılmakta ve buralarda çalışanların sayısına 
bakılarak yasal zorunluluklar belirlenmektedir. Örneğin bir benzin istasyonu “çok tehlikeli” sınıfa girerken konaklama tesisleri “az 
tehlikeli” sınıfta yer almaktadır. İşyerinizin hangi tehlike sınıfında yer aldığını Odamızdan öğrenebileceğiniz gibi Resmi Gazete'nin 26 
Aralık 2012 tarihli sayısından da faydalanabilirsiniz.

Yasanın iş güvenliği uzmanı, işyeri hekimi ve diğer sağlık personeli istihdamı ile ilgili maddeleri, 
kimin için ne zaman yürürlüğe giriyor?

            1 Ocak 2013: 
50’den fazla çalışanı olan tüm işletmeler

            1 Temmuz 2013: 
50’den az çalışanı olan tehlikeli ve çok tehlikeli sınıfta yer alan işletmeler

            1 Temmuz 2014: 
Kamu kurumlar ve 50’den az çalışanı olan tehlikeli ve az tehlikeli sınıfta yer alan işletmeler

İş sağlığı ve güvenliği hizmetleri olarak adlandırılan (iş güvenliği uzmanı, işyeri hekimi ve diğer sağlık personeli) bu üç iş sağlığı ve 
güvenliği (İSG) profesyonelinin işyerlerinde görevlendirilmesi yükümlülüğünün işverenlerce yerine getirilip getirilmediği Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanlığı'nca takibi ise Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) kayıtlarına dayalı olarak çalışan elektronik bir sistem marifetiyle 
yerine getirilecektir.

Her bir işyerinin "işyeri yetkilisi" olarak SGK'ya bildirilen çalışanlarının e-devlet şifrelerini almaları ve bahse konu elektronik sisteme 
isimlerine tanımlı olan şifreleriyle erişim sağlayarak, yetkilisi oldukları işyerinde görevlendirilen işyeri hekimi, iş güvenliği uzmanı ve 
diğer sağlık personelini elektronik ortamda Bakanlığa bildirmeleri gerekmektedir.

Bu kapsamda,
· Üyelerimiz arasında SGK'ya yapılması gereken "işyeri yetkilisi" bildirimlerinde eksiklik  olanların bu eksikliği gidermesi ve ihtiyaç 

halinde mevcut bildirimlerin güncellenmesi,
· İSG profesyonellerinin (iş güvenliği uzmanı, işyeri hekimi ve diğer sağlık personeli) (tamamının)    görevlendirilmesi hükmüne 

aykırılığın aylık 12.500 TL idari para cezası gerektiren bir durum olduğu, 
· Söz konusu İSG profesyonellerinin işyerlerinde görevlendirilmesi işlemlerinin elektronik  sistem üzerinden yapılmamış olması 

durumunun, Bakanlıkça işyerinde bahse konu İSG profesyonellerinin görevlendirilmediği şeklinde işleme alınacağı 

Tüm üyelerimize ÖNEMLE DUYURULUR……

·
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* YENİ KAYIT  

SIRA 
NO 

Ünvanı M eslek G ru bu 

1 KO ÇLAR  TİC AR ET HASAN TAHSİN KO ÇLAR  
YAŞ SEBZE VE MEYVE İLE GIDA MADDELERİ 
İMALATI VE TO PTAN  TİC ARETİ 

2 H AS KU YU MC ULU K VEYSEL KAR AGÖ Z 
KU YUM CULU K, SAAT, OPTİK  VE HEDİYELİK 
EŞYA TO PTAN VE PERAKEN DE TİC AR ETİ 

3 

FETHİYE AYTEK  PAZAR LAMA TUR İZM GID A 

İNŞAAT İTHALAT İHR ACAT SANAYİ VE 
TİCARET LİMİTED  ŞİRKETİ 

YAŞ SEBZE VE MEYVE İLE GIDA MADDELERİ 
İMALATI VE TO PTAN  TİC ARETİ 

4 B URAK TİCARET ALİ BU RAK U KÇU L 

KO NFEKSİYON , AYAKKABI, DERİ GİYİM  DERİ 
EŞYALARI,  ECZA VE KİŞİSEL BAKIM ÜRÜ NLER İ 
TO PTAN  VE PERAKEND E TİCARETİ 

5 Ç ATALO ĞLU KOM İSYON  M EHMET Ç ATAL 
YAŞ SEBZE VE MEYVE İLE GIDA MADDELERİ 
İMALATI VE TO PTAN  TİC ARETİ 

6 PR İZ M AR KET YASEMİN ÖZKAÇAR 
GIDA VE İÇ ECEK M ADD EL ERİ PERAKENDE 
TİCARETİ 

7 
ADASA GRUP  SİGO RTACILIK VE AR AC ILIK 
H İZMETLERİ LİMİTED ŞİRKETİ FETHİYE ŞU BESİ 

B İLG İ VE İLETİŞİM İLE FİNANS VE 
SİG OR TACILIK FAALİYETLER İ 

 

* FİR MA TER K  

 

SIR A 
NO Ünvanı Meslek Grubu 

1 HÜ SEYİN K ARA GÖZ 

KUYUMCULUK , SAAT , OPTİK V E 
HEDİYELİK EŞY A TO PTAN  VE 
PERAKEN DE TİCA RETİ  

2 TA FİY E HALİNDE HOLY TUR.LTD .ŞTİ. ULAŞTIRMA VE DEPOLAMA 

3 AT AMAN T AŞÇIOĞ LU 
BİLGİ VE İLETİŞİM İLE FİN ANS VE 
SİGORTACILIK FA ALİYET LERİ  

4 AT AMAN T AŞÇIOĞ LU 
GIDA VE İÇECE K MADD ELERİ 
PERAKEN DE TİCA RETİ  

5 
BİMSA BAŞAK LT D.ŞTİ.ÇALICA 
ŞUBESİ  

YAŞ SEBZE VE MEYVE İLE GIDA 
MADDELERİ İMALAT I V E TOPTAN 
TİCARETİ 

6 LEVİSSİ TUR.LTD.ŞT İ. ULAŞTIRMA VE DEPOLAMA  
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